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2024 M. VEIKLOS ATASKAITA 

 

  Pasvalio rajono savivaldybės tarybos nario veiklą vykdau 

vadovaudamasis Lietuvos Respublikos Konstitucija, Vietos savivaldos 

įstatymu, kitais galiojančiais įstatymais, Lietuvos  Respublikos Valstybės 

politikų elgesio kodeksu, Pasvalio rajono savivaldybės tarybos veiklos 

reglamentu, taip pat savo sąžine, įsitikinimais ir turima patirtimi. 

  2024 m. dalyvavau visuose dvylikoje tarybos posėdžių, 

kuriuose buvo svarstoma 441 klausimas ir 14 informacijų. Posėdžiuose 

uždaviau 34 klausimus ir tris klausimus per mažumos valandą. Taip pat 

pateikiau du pasiūlymus dėl pataisymų projekte, pasisakiau septynis kartus ir 

du kartus replikavau. Su frakcijos kolega Linu Kruopiu parašėme raštą (mus palaikė ir Lietuvos 

valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos nariai) Vyriausybės atstovui Panevėžio ir Utenos apskrityse 

klausdami, ar teisingai taikoma Vietos savivaldos įstatymo 3 straipsnio 17 dalis Pasvalio rajono 

savivaldybės taryboje ir su tuo susijusi 20 straipsnio antra dalis bei 23 ir 24 straipsnių pirmosios dalys. 

Apie gautą atsakymą informavome Merą. Abejonės pasitvirtino ir padėtis buvo ištaisyta. 

Nedalyvavau tik penkių klausimų balsavime, 417 kartų palaikiau sprendimų projektus, 17 kartų 

susilaikiau, o du kartus balsavau prieš projektų priėmimą. (Šie duomenys pateikiami remiantis 

oficialiais Savivaldybės tarybos protokolais). 

 Priklausydamas Švietimo, kultūros ir sporto komitetui, dalyvavau visuose komiteto 

posėdžiuose. Juose pateikiau 109 klausimus, 14 pastabų (į 11 atsižvelgta), 7 siūlymus (į 5 atsižvelgta), 

2 prašymus (į abu atsižvelgta), taip pat 5 kartus pasisakiau. Su komiteto nariais dalyvavau išvykoje į 

Radviliškio švietimo ir sporto paslaugų centrą. Kadangi esu komiteto pirmininko pavaduotojas, tenka 

pirmininkauti kai kurių klausimų aptarimui. (Pateikti skaičiai yra minimalūs, kuriuos galiu pagrįsti 

savo saugomais užrašais). 

 Priklausau Etikos komisijai, o nuo rugsėjo 26 d. esu jos pirmininkas. Per metus turėjome 16 

posėdžių, pateikėme 280 rekomendacijų Savivaldybės tarybos nariams dėl viešųjų ir privačių interesų 

derinimo, išnagrinėjome vieno asmens veiklą, bet pažeidimo nenustatėme. Visuose posėdžiuose 

pasisakiau, reiškiau savo nuomonę. 

 Esu Švietimo tarybos narys. Iš penkių vykusių posėdžių dviejuose skaičiau pranešimus. 

Tarybai vienbalsiai pritarus mano pasiūlymui padidinti premijas labai gerai besimokantiems, 

pasižymėjusiems respublikinėse olimpiadose, konkursuose ir pan. moksleiviams bei juos ruošusiems 

pedagogams, šis klausimus pateiktas svarstyti Savivaldybės tarybos posėdyje. 

       Vadovauju Priėmimo į Pasvalio rajono savivaldybės ugdymo mokyklas tvarkos apraše 

nenumatytų atvejų komisijai. Posėdžių kiekis priklauso nuo to, kiek tokių atvejų atsitinka. Todėl 

įvyko tik vienas posėdis sausio mėn. Posėdžio pateikta rekomendacija įvykdyta. 

       Taip pat priklausau Visuomeninei sporto tarybai. Jos posėdžių metu pasisakau, teikiu savo 

siūlymus, juos argumentuoju. 

       Be to, esu Balsų skaičiavimo komisijos narys, taip pat išrinktas Mažmeninės prekybos 

alkoholiniais gėrimais laiko apribojimo komisijos pirmininku. Per metus negauta nė vieno signalo 

apie pažeidimus ar nusiskundimų, todėl posėdžiai nebuvo šaukiami. (pagal nuostatus). 
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 Esu Kandidatų Pasvalio premijai gauti vertinimo komisijos narys. Pasisakiau vertindamas 

pateiktą kandidatą ir pritariau jo apdovanojimui. Nuo kitų metų ketinama šias funkcijas perduoti 

Kultūros tarybai, matyt, gerai išmanančiai visas gyvenimo sritis, ne tik kultūrą. 

 Dalyvavau pažintinėje išvykoje į Panevėžio regiono atliekų tvarkymo centrą. Pokalbyje su 

administracija domėtasi kainodara, bandyta ieškoti galimybių mažinti šiukšlių vežimo mokesčius.  

        Kadangi įsigijome patalpas gyventojų priėmimui, tai atsirado galimybė su rajono gyventojais 

susitikti ne tik nuvykus į vietą, bet ir Pasvalyje.  Į mane per metus kreipėsi 21 asmuo su 12 klausimų.  

3 klausimai išspręsti Taryboje, 1 gavo komisijos pritarimą, 1 Taryboje atmestas, 1 sprendžiamas, 4 

išspręsti dvišaliu ar trišaliu susitarimu, į du sugebėjau atsakyti ir padėti aš pats. 

 

 

Pasvalio rajono savivaldybės tarybos narys  Gediminas Žardeckas 

 


